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SPRAWOZDANIE STAROSTY
Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU

ZA OKRES OD 29.09.2009 R. DO 17.10.2009R.

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu spotykał się czterokrotnie.
Zarząd podjął uchwały m.in. w sprawie:
 opinii o wniosku dotyczącym budowy obwodnicy mias ta Grodziska Wielkopolskiego , na odcinku od ul.

Nowotomyskiej do ul. Bukowskiej ,
 zmian w budżecie Powiatu Grodziskiego na 2009 rok,
 rozstrzygnięcia postępowania w trybie przetargu nieograniczonego na udzielenie zamówienia publicznego

na nadzór inwestorski dla zadania pn: Przebudowa drogi powiatowej nr 3577P na odcinku Łubnica –
Grodzisk Wlkp.

 rozstrzygnięcia postępowania w trybie przetargu nieograniczonego na udzielenie zamówienia publicznego
na zadanie pn: „Przebudowa drogi powiatowej nr 3577P na odc inku Łubnica – Grodzisk Wlkp.”
Najkorzystniejsza była oferta firmy: Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjno – Drogowych S.A., z Nowego
Tomyśla, za cenę 4.882.232,43 zł brutto.

 określenia zasad przeprowadzania inwestycji i postępowań o zamówienia publiczne w jednostkach
oświatowych prowadzonych przez Powiat Grodziski .

Zarząd przygotował projekty uchwał Rady Powiatu, które skierował do Przewodniczącego Rady na sesję w dniu
27 października br. w sprawie:
 zmiany Statutu Starostwa Powiatowego w Grodzisku Wiel kopolskim, przygotowany przez Wydział

Organizacyjno – Gospodarczy
 zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Grodzisku Wielkopolskim
 ustalenia godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Grodziskiego
 w sprawie zmian w budżecie Powiatu  Grodziskiego na 2009 rok.
Ponadto, Zarząd zapoznał się z informacją Poradni Psychologiczno -Pedagogicznej z działalności w roku
szkolnym 2008/2009 oraz z „Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009” .
Informacje te zostały skierowane do Przewodniczącego Rady, na sesję w dniu 27 października 2009r.

Ważniejsze wydarzenia:
02.10. - spotkałem się z radnym powiatu – Panem Antonim Kłakiem odnośnie omówienia spraw związanych z
funkcjonowaniem SP ZOZ.
03.10. - brałem udział w obchodach 30lecia działalności Koła Gospodyń Wiejskich w Ptaszkowie.
07.10. - uczestniczyłem w konferencji pn.: „ Projekt Krajowej Strategii Rozwoju Regionalnego”.
Tego samego dnia brałem udział w spotkaniu z okazji Dnia Edukacji Narodowej zorganizowanym przez Zespół
Szkół Ponadgimnazjalnych w Grodzisku Wlkp.
9.10. - Pani Grażyna Willmann – Wicestarosta uczestniczyła w Poznaniu, w spotkaniu z Kuratorem Oświaty,
którego tematem wiodącym były kompetencje jednostek samorządów terytorialnych wobec szkół, dla których są
organem prowadzącym.
12.10. - wraz z Wicestarostą, Przewodniczącym Rady oraz członkiem zarządu – Panem Ryszardem Balcerkiem,
spotkaliśmy się z przedstawicielami Klubu Radnych „ Forum Obywatelskie” - Panem Antonim Kłakiem i Panem
Maciejem Szumskim. Na spotkaniu podjęto dyskusję nt. przyszłości grodziskiego SP ZOZ.
13.10. - w WFOŚiGW wraz z Wicestarostą, Skarbnikiem Powiatu podpisaliśmy umowę na realizację programu
usuwania wyrobów zawierających azbest z gmin powiatu grodziskiego.
W tym samym dniu uczestniczyłem w spotkaniu z okazji Dnia Edukacji Narodowej zorganizowanym przez
grodziskie Liceum.
15.10. - spotkałem się z przedstawicielem Centrum Medycznego św. Jerzego – Panem Jerzym Nawrockim w
celu omówienia współpracy medycznej w zakresie ko nsultacji mammograficznej kobiet, a także w zakresie
okulistyki dziecięcej.
Pani Wicestarosta wzięła udział w Gminnym Dniu Edukacji Narodowej , w Grodzisku Wlkp.
16.10. - spotkałem się z przedstawicielami kół łowieckich z terenu Powiatu Grodziskiego.
Pani Wicestarosta, razem z Dyrektorem SPZOZ, uczestniczyła w spotkaniu poświęconym omówieniu
organizacji systemu Państwowego Ratownictwa Medycznego na terenie województwa wielkopolskiego w 2010
roku.
Tego samego dnia brałem udział w spotkaniu z okazji Dnia Eduk acji Narodowej zorganizowanym przez Zespół
Szkół Ponadgimnazjalnych w Kotowie.
17.10. - uczestniczyłem w X turnieju karate kyokushin.
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Tego dnia uczestniczyłem, wspólnie z członkiem Zarządu Panem Ryszardem Balcerkiem, w obchodach 50 -
lecia powstania i działalności Koła Gospodyń Wiejskich w Zdroju.
Pani Grażyna Willmann - Wicestarosta wzięła udział w spotkaniu organizowanym przez Stowarzyszenie „Złota
Jesień”.
Dziękuję za uwagę.


